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Geacht college,

Bij deze wil ik uw aandacht vragen voor het navolgende.

Sinds 9 juni 2022is er weer een ondernemersvereniging welke de belangen van
ondernemers, bewoners en pandeigenaren behaftigt.
Een jonge groep van vijf bestuursleden die enthousiast proberen om de verpauperde
Havenstraat en begin Vaartweg weer een grandeur te geven die past bij een aanvoerroute
naar het centrum van de mediastad Hilversum.

Dankzij hulp van Stadsfonds, Stadt en Co en Overlant z'rjn wij in staat geweest om reeds op
6 februari 2023 ons wensbeeld te presenteren middels een dialoogsessie met diverse
politieke partijen.
Hierop werd enthousiast gereageerd en één van de gebruikte opmerkingen was dat in
aanloop naar de uitvoering van ons wensbeeld zeker gekeken moest worden naar "Quick
Wins".
Vanzelfsprekend werden wij hier alleen maar nog meer enthousiaster van en dat resulteerde
onder meer in feesWerlichting, een tweetal akties, bloembakken en het (laten) weghalen
van fietswrakken.
Ook hebben wij inmiddels een eigen website www.dehavenstraat.nl waarin onder
"Bestuurlijk" onze eerste nieuwsbrief te vinden is.

In deze eerste nieuwbrief veftellen we ook over de geplande boomverlichting,
Eén van de problemen welke naar voren kwam is de slechte verlichting voor met name
fietsers en wandelaars.
Wij wilden dit grotendeels oplossen door bomen te verlichten.
Een eerste contact met de gemeente gaf aan dat dit zeker mogel'tjk was, dus offefte
aanvragen en op basis daarvan de financiering regelen.
Veiligheidshalve ook contact gehad met ecologischondezoekbureau's vanwege de
publicaties rond vleermuizen.
Ook uit die hoek kregen we zo goed als groen licht, dus zochten we contact met de
ambtenaar welke aangegeven had aanwezig te willen zijn b'rj de montage van de verlichting.

Op dat moment begon voor ons de ellende. De ambtenaar gaf aan dat er nooit sprake was
geweest van verlichting op tien bomen. Een vergadering met drie ambtenaren, onze
penningmeester en m'ljn persoon volgde.
In die vergadering kregen we een aantal bijzondere uitspraken te horen.
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1. De Havenstraat is een ecologische straat.
2. Hij is zo benoemd Ín samenspraak met het Goois Natuur Reseruaat omdat het de

meest directe route is vanaf de heide naar het centrum.
3. Ondezoeken van ecologischondezoekbureau's waren voor ons toch niet zinvol.

U begrijpt dat deze mededelingen ons volledig verrast hebben, maar na enige tijd zijn we
toch op ondezoek uitgegaan.
Immers als de Havenstraat een ecologische straat is wat impliceeft dat dan.
In hoeverre moeten of moesten we daar rekening mee houden bij het opstellen van ons
wensbeeld.
Eerste zoekopdracht was hoe beschrijft de gemeente Hilversum de ecologische straat.
Echter op de website van de gemeente is over de titel ecologische straat niets te vinden.
Sterker nog de term bestaat niet eens.

Ook het G.N.R. weet van niets.
Navraag bij een drietal stedenbouwkundige adviseurs leert ons dat ook deze onbekend zijn
met de term.

Het lijkt er dus op dat wij met een nietszeggende term weerhouden worden om de
Havenstraat gezelliger en veiliger te maken.
En aangezÍen w'lj begrepen hebben dat het college zeer graag het achterstallige onderhoud
wil aanpakken en zeker de aanvoerroute naar het centrum veiliger wil maken, meenden wij
dat wij u van vorenstaande op de hoogte moesten brengen.
Vanzelfsprekend kunnen wíj nadere informatie verschaffen en wij hopen dat binnen niet al
te lange tijd de wethouder of de burgemeester de boomverlichting voor de eerste keer zou
willen ontsteken.

Met vriendelijke groet,

Georgios Mylo

Voor nadere informatie;
Martin Goeken
06-L2824703
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